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Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. augusztus 25-én, 
csütörtökön 18.00 órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
 
 
8/2011. (VIII. 26.) számú rendelet: 2011. évi költségvetési előirányzat módosítás. 
9/2011. (VIII. 26.) számú rendelet: SZMSZ módosítása. 
 
 
 
 
 
 
61/2011.(VIII.25.) számú határozat: KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót  
           belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházás  
           kapcsán PR tevékenység elvégzésére vállalkozó megbízása.   
62/2011.(VIII.25.) számú határozat:  KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót  
           belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházás  
           kapcsán projekt menedzsment feladok ellátására vállalkozó  
           megbízása. 
63/2011.(VIII.25.)számú határozat: KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót  
           belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházás  
           kapcsán könyvvizsgálói feladok ellátására vállalkozó  
           megbízása. 
64/2011.(VIII.25.)számú határozat: KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót  
           belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházáshoz   
           kapcsolódó jogi feladatok ellátására ajánlatok bekérése és  
           polgármester felhatalmazása és a legkedvezőbb ajánlatot adó  
           kiválasztása és szerződés megkötése. 
65/2011.(VIII.25.)számú határozat: I. félévi beszámoló elfogadása. 
66/2011.(VIII.25.)számú határozat: Polgármester felhatalmazása gyalogátkelőhelyek kivitelezésére  
               ajánlatok bekérése.   
67/2011.(VIII.25.)számú határozat: Sárkányok KSE kézilabda csapat kérelmének elutasítása. 
68/2011.(VIII.25.)számú határozat: Gárdonyi Géza Művelődési Ház vezetői állás pályázat kiírása. 
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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. augusztus 25-én, 
csütörtökön 18.00 órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő    
   Monori Szilárd  képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
 
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Meghívott vendég:  Göndör Gábor   közbeszerzési szakértő 
    
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-
testület 7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Horváth Mátyás képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. 
  
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontokra tett javaslatot 
egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirend: 
 
1./ KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi  
     csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházás közbeszerzési eljárásának eredményhirdetése.  
2./ KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi  

csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című beruházás kapcsán szolgáltatásokra beérkezett ajánlatok 
ismertetése. (PR, projekt menedzsment, könyvvizsgálat, jogi tevékenység) 

3./ Beszámoló az I. félévi gazdálkodás eredményéről. 
4./ SZMSZ mellékletének módosítása (Polgármesteri Hivatali munkaidővel kapcsolatosan). 
5./ Gyalogos átkelőhelyek tervezésére benyújtott ajánlatok ismertetése. 
6./ Sárkányok KSE kérelmének ismertetése. 
7./ Művelődési Ház vezetői állás pályázatának kiírása. 
8./ Egyebek. 
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1./ Napirend:  
 
Tárgya: KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-
rendszer fejlesztése” című beruházás közbeszerzési eljárásának eredményhirdetése.  
 
Meghívott vendég: Göndör Gábor közbeszerzési szakértő 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy ezt a napirendi pontot zárt ülés keretében kell tárgyalni a 
Képviselő-testületnek, mivel üzleti titkot sért. Kizárólag az eredményhirdetés után - azaz az 
eredményhirdetés résztvevők felé történő közlését követően- lehet nyilvános a nyertes vállalkozó 
paramétere. 
 
A napirendi pontot a testület ZÁRT ÜLÉS keretében tárgyalta! 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: KMOP-3.3.1/B-10-2010-0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-
rendszer fejlesztése” című beruházás kapcsán szolgáltatásokra beérkezett ajánlatok 
ismertetése. (PR, projekt menedzsment, könyvvizsgálat, jogi tevékenység) 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy 4-féle feladatra kértek be különböző cégektől 
ajánlatot. 3 feladatra jött be 3-3 ajánlat, amiből véleménye szerint a legkedvezőbbet lenne célszerű 
elfogadni. A jogi feladatok ellátására eddig 1 ajánlat jött be, így azt nem tudja a testület értékelni. 
Kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket az ajánlatokkal kapcsolatban. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a pályázatban benne vannak-e ezek a 
tevékenységek, vagyis kaptak-e rá támogatást. Ha benne van, akkor azt az ajánlatot kell elfogadni, 
amelyik a pályázatban meghatározott összeghatár alatt van.   
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy a pályázatban benne vannak ezek a feladatok és szerepelnek 
az összeghatárok is. Az ajánlatot benyújtók közül a legkedvezőbb ajánlatot benyújtók férnek bele a 
pályázati összegbe, így azokat lenne célszerű támogatni és elfogadni.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a Képviselő-
testület az alábbi határozatokat hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2011. (VIII. 25.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a KMOP-3.3.1/B-10-2010-
0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című  projekthez 
kapcsolódó PR feladatok  ellátására irányuló árajánlatokat megismerte és a beérkezett árajánlatok 
közül az Uniós Projekt Fejlesztő Kft.  (1067 Budapest, Podmaniczky u. 27.) árajánlatát fogadja. A 
Képviselő-testület által elfogadott ajánlati ár 690.000,-Ft+ÁFA (bruttó 862.500,-Ft). A Képviselő-
testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási szerződést kösse meg. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: folyamatos 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2011. (VIII. 25.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a KMOP-3.3.1/B-10-2010-
0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című  projekthez 
kapcsolódó projekt menedzsment feladatok  ellátására irányuló árajánlatokat megismerte és a 
beérkezett árajánlatok közül az Uniós Energia Kft.  (1063 Budapest, Munkácsy M. u. 27.) 
árajánlatát fogadja. A Képviselő-testület által elfogadott ajánlati ár 1.380.000,-Ft+ÁFA (bruttó 
1.725.000,-Ft). A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási szerződést 
kösse meg. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: folyamatos 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2011. (VIII. 25.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a KMOP-3.3.1/B-10-2010-
0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című  projekthez 
kapcsolódó könyvvizsgálói feladatok  ellátására irányuló árajánlatokat megismerte és a beérkezett 
árajánlatok közül Taga Györgyné (1037 Budapest, Aranypatak u. 73.) árajánlatát fogadja. A 
Képviselő-testület által elfogadott ajánlati ár 345.000,-Ft+ÁFA (bruttó 431.250,-Ft). A Képviselő-
testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási szerződést kösse meg. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: folyamatos 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2011. (VIII. 25.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a KMOP-3.3.1/B-10-2010-
0005 azonosító számú „Vácrátót belterületi csapadékvíz-rendszer fejlesztése” című  projekthez 
kapcsolódó jogi feladatok  ellátására kérem be további 2 db árajánlatot A Képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy maximum bruttó 431.250,-Ft összeg erejéig kössön szerződést 
ezen feladat ellátására. 
 
  Felelős: polgármester   Határidő: folyamatos 
 
3./ Napirend:  
 
Tárgy: Beszámoló az I. félévi gazdálkodás eredményéről. 
 
Csonka Ferencné képviselő, aki egyben a PEB elnöke elmondta, hogy a bizottság részleteiben 
megtárgyalta a napirendi pontot és elfogadásra javasolta mind a beszámolót, mind pedig a 
költségvetési előirányzat módosítást. 
 
Wildmann Erika képviselő, aki egyben a Szoc. Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság 
részleteiben megtárgyalta a napirendi pontot és elfogadásra javasolta mind a beszámolót, mind 
pedig a költségvetési előirányzat módosítást. 
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Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás és észrevétel nem volt a 
Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2011. (VIII. 25.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az I. félévi gazdálkodás eredményéről szóló 
beszámolót megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
   
  Határidő: azonnal   Felelős: polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt szavazásra bocsátotta 
a költségvetés módosításra vonatkozó rendeleti javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2011. (VIII. 26.) számú  
rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a „2011. évi költségvetés módosításáról szóló” 
rendeletet megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal    Felelős: jegyző 
 

4./ Napirend: 
 

Tárgya: SZMSZ mellékletének módosítása (Polgármesteri Hivatali munkaid ővel 
kapcsolatosan). 
 

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a polgármesteri hivatal dolgozói kérik a Képviselő-
testülettől, hogy módosítsák úgy a hivatali nyitvatartási időt, hogy hétfőn 7.00 – 16.30 óráig, kedd-
csütörtök 7.00 – 15.30 óráig, pénteken pedig 7.00 – 12.00 óráig legyen a nyitvatartás és munkaidő. 
A nyári időszakban tértek át erre a nyitvatartási időre, eddig ezzel kapcsolatban panasz és észrevétel 
nem érkezett a Hivatalhoz. Kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket. 
 

Papp István alpolgármester szerint amennyiben nem volt panasz a nyitvatartási idő módosításával 
kapcsolatban akkor nyugodtan módosítsák az egész évre vonatkozóan a munkaidőt és 
ügyfélfogadást. 
 

Matyó Anikó jegyző közölte, hogy eddig pozitív volt a lakosság részéről a visszajelzés, mivel 
többen munkaidő előtt el tudják intézni a dolgaikat, a korai nyitva tartás miatt.  
 

 Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a rendeleti javaslatot. 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2011. (VIII. 26.) számú  
rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Vácrátót Község 
Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának (4/2011. (IV.13. számú rendelet)  
mellékletét módosítja a Polgármesteri Hivatal munkaidejét illetően.  

 

Határidő: 2011. szeptember 1.   Felelős: jegyző 
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5./ Napirend: 
 
Tárgya: Gyalogos átkelőhelyek tervezésére benyújtott ajánlatok ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy korábban szóba került, hogy a 2104. jelű út javítása 
után célszerű lenne a településen még 2 db gyalogátkelőhelyet létesíteni. Ennek tervezésére nyújtott 
be három cég árajánlatot. Az árajánlatok a tervezést illetően kb. 1 millió Ft-ba kerülnének, ezek 
után kellene még a kialakításért is fizetni. Az út egyébként a Magyar Állam tulajdona, a vagyon 
kezelője az MNV Zrt., az út kezelője pedig a Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központ és a 
Magyar Közút Nonprofit Zrt. A tervezés mellett még a kialakítás is igen magas költségbe kerülne, 
mivel azt táblákkal kell jelezni és még közvilágítási lámpát is el kell helyezni felette. A KKK erre 
nemrégiben pályázatot írt ki az Önkormányzatok számára. Nem érti, hogy miért az 
Önkormányzatoknak kell megfizetni azt, hogy gyalogátkelőhely kerüljön kialakításra a településen, 
ugyanis nem az Önkormányzat tulajdona az út.  
 

Bolvári Attila képviselő véleménye szerint az út helyreállítást mindenképpen meg kellene várni és 
csak utána elgondolkodni a gyalogátkelőhelyek kialakításáról.  
 

Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy félő volt, hogy az idén nem is kerül felújításra a 
2104 jelű út, de nagyon sok levelet írtak az illetékeseknek ezzel kapcsolatban. Több alkalommal 
Dióssi Csaba országgyűlési képviselő úrral közösen is írtak levelet, melyben kérték az út 
javításának elvégzését még ebben az évben. A Nemzeti Fejlesztési Miniszternek is írtak egy ilyen 
levelet, aki írásban ígéretet tett arra, hogy még 2011. szeptember-október hónapban megindulnak és 
befejeződnek a munkálatok. 
 

Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy az út felújítása során a régi gyalogátkelőhely 
megmarad-e, vagy megszüntetik azt? Véleménye szerint meg kellene várni az út helyreállítást, és ha 
majd újabb pályázatot ír ki gyalogátkelőhelyek létesítése kapcsán a KKK, akkor visszatérni erre a 
kérdésre. Az idei költségvetés kapcsán ugyanis nem terveztek ezzel a költséggel és ez igen sokba 
kerülne ahhoz, hogy előzetesen elkészíttessék a gyalogátkelőhelyek terveit.  
 

Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a régi gyalogátkelőhely az eredeti helyén felújítva 
megmarad. 
 

Papp István alpolgármester szerint utána kell járni, hogy milyen jogszabály kötelezi arra az 
Önkormányzatot, hogy saját magának készíttesse el a kért gyalogátkelőhelyeket.  
 
Matyó Anikó jegyző közölte, hogy a gyalogátkelőhelyek kialakítása a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 
feladata lenne, de nincs rá pénzük, ezért akarják ezt a feladatot az Önkormányzatra hárítani. 
Amennyiben a testület úgy gondolja, hogy az út felújítása után létre akarja hozni a 
gyalogátkelőhelyet, akkor érdemes lenne a tervezés mellett a kivitelezési munkálatokra is 
árajánlatot kérni.  
 
Csonka Ferencné képviselő véleménye szerint nem biztos, hogy érdemes gyalogátkelőhelyek 
kialakítása, mivel az autósok így sem tartják be a közlekedési szabályokat. Ilyen például a Petőfi tér 
is, ahol több tábla ki van helyezve, hogy pl. nagy autóval vagy lóval bejönni nem lehet, mégis 
megteszik ezt, és nem foglalkoznak a táblákkal. Nem érzi úgy, hogy a gyalogátkelőhelyek 
kialakításával biztonságosabb lenne a későbbiekben a közlekedés a településen, mivel aki most nem 
tartja be a szabályokat, az a későbbiekben sem fogja. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint erre a témára mindenképpen az út felújítása után kellene 
visszatérni.  
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Papp István alpolgármester javasolta, hogy a gyalogátkelőhely kivitelezésre is kérjen be ajánlatot a 
polgármester úr, így a jövő évi költségvetés tárgyalásakor már tudnak ezzel is kalkulálni, ha úgy 
döntenek. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a rendeleti javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2011. (VIII. 25.) számú  
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a gyalogátkelőhelyek tervezésére benyújtott 
árajánlatokat a mellékletben foglaltak szerint megismerte. A Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy kérjen árajánlatot a gyalogátkelőhelyek kivitelezésére is.  

 
Határidő: folyamatos   Felelős: polgármester 

 
6./ Napirend: 
 
Tárgya: Sárkányok KSE kérelmének ismertetése. 
 
18.50 órakor Orosz Tibor és neje a Sárkányok KSE képviselői megérkezetek 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a meghívott vendégeket. Felkérte a vendégeket, hogy 
amennyiben szeretnék, szóban egészítsék ki az írásbeli beadványukat. Elmondta, hogy korábban 
már volt hasonló kezdeményezés, de nem sikerült a megvalósítás.  
 
Orosz Tibor tájékoztatásként elmondta, hogy a Sárkányok KSE már két éve működik. Korábban 11 
évig Veresegyházon működött. A KSE egy vendégcsapat, mely 14 főből áll. A terem használatért 
cserébe vállalnánk az utánpótlás-képzést, az iskolás gyermekek körében. Sajnos a kézilabdát nem 
lehet szabadtéren végezni, ezért van szükségük a tornacsarnok használatára.  
 
Bolvári Attila képviselő megkérdezte, hogy mennyi edzés és meccs lenne hetente, amikor igénybe 
kívánnák venni a tornacsarnokot? 
 
Orosz Tibor elmondta, hogy hetente két napot venné igénybe a tornacsarnokot összesen 6 órára, 
ezen kívül havi szinten két meccs lenne.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nagyon nagy anyagi kiesés lenne az 
Önkormányzatnak, a heti hat órás terembérleti díj elmaradása.  
 
Orosz Tibor közölte, hogy a Vácrátóti Sárkányok KSE nevet is szívesen felvennék, ha a testület 
támogatja a kérelmüket. Elvileg a csarnok hitelesítése sem jelentene gondot, így nyugodtan lehetne 
meccseket tartani.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mennyire telített a tornacsarnok beosztása, mennyi 
kiesést jelente ez anyagilag az Önkormányzatnak? 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy még nincs teljes éves használatra vonatkozó kimutatás, ami 
után kalkulálható lenne a kihasználtsága, a nyáron pedig leállás volt. Havi 350.000 – 400.000 Ft jön 
be a terembérleti díjakból, ami azt jelenti, hogy 16.00 órától 22.00 óráig használják a termet. A 
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terembérleti díj 6.000,-Ft + ÁFA/órába kerül, ugyanakkor a bérlőkre vonatkozóan élnek az 50 %-os 
és 100%-os kedvezménnyel is. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint, amíg az iskolában nem történik meg a gyermekek körében az 
igény felmérés, addig nem igazán tudnak dönteni a kérelmet illetően.  
 
Monori Szilárd képviselő hozzátette, hogy van karate szakosztály Vácrátóton, a többi gyermek 
pedig focizik, ezért félő, hogy a kézilabdára már nem lesz igény a gyermekek körében. Az is 
nagymértékben korlátozza a dolgot, hogy csak fiúkat edzenének.   
 
Orosz Tibor bízik abban, hogy összejön a 15-20 fős csapat. Ha az elején kevés gyermek is 
jelentkezik, lehet, hogy a későbbiekben a többiek kedvet kapnak és egyre többen jelentkeznek.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint az utánpótlás-képzés lenne a felajánlás, amiért cserébe a 
terem használatát kérik biztosítani.  
 
Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy az utaztatást a meccsek alkalmával hogyan oldanák 
meg? 
 
Orosz Tibor közölte, hogy az ifi csapat az idén még nem állna fel, a felnőtt csapat pedig a saját 
autójával oldaná meg az utazást, úgy ahogyan eddig is. Az Önkormányzattól a terem használatán 
kívül egyéb szponzori támogatást nem kérnének.  
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy a régi bérlők mindenképpen előnyt élveznek, mivel ők már 
régebb óta használják a termet. Októbertől már teljes kapacitással működik a tornaterem az előzetes 
jelzések szerint.  
 
Orosz Tibor elmondta, hogy az utánpótlás nevelése kapcsán felmerülő költségekről a későbbiekben 
egyeztetnének az Önkormányzattal. 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte Orosz Tibornak és feleségének a részletes 
tájékoztatást. 
 
19.10 órakor Orosz Tibor és neje elhagyták a termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint fontos a bevétel az Önkormányzat részére, mivel 
így lehet esetleg nullára kihozni a terem fenntartási költségeit. Jelentős időt elvenne a többi 
csapattól a kézilabda edzések ideje, ami anyagi veszteséget jelentene. Jó dolog a gyermekek 
sportolásra ösztönzése. Mérlegelnie kell a testületnek. Az elmúlt évben a veresegyházi kézilabda 
csapat járt ide edzésekre, ha valaki kedvet kapott volna tőlük, akkor nyugodtan csatlakozhatott 
volna hozzájuk is.  
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy a szeptember, október hónapnak el kell még telnie ahhoz, 
hogy konkrét összegeket tudjanak mondani mind a rezsi, mind a bevétel kapcsán.  
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy a testneveléstanárt kérjék fel arra, hogy mérje fel az 
igényeket a gyermekek körében.  
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy ő támogatná a kérelmet, de az igényeket mindenképpen 
ismerni kellene. Ezen kívül szükség lenne a kimutatásra is a terem költségeit és bevételeit illetően. 
Az, hogy Vácrátót neve szerepelne a KSE nevében az nem jelent semmit, ha nem vácrátóti 
gyerekek játszanak a csapatban.  
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Monori Szilárd képviselő megjegyezte, hogy Orosz Tibor azt mondta, hogy amennyiben a helyi 
gyerekekből nem jön össze a csapat akkor esetleg a szomszédos településekről is lehet toborozni 
gyerekeket.  
 
Horváth Mátyás képviselő emlékei szerint arról volt szó korábban, hogy kizárólag vácrátóti 
csapatok kaphatnak kedvezményt a bérleti díjból. Ha ezt a kérést támogatná a testület úgy joggal 
fordulhatna a többi csapat is és további sportágak képviselői is hasonló kérelemmel a testülethez. 
Ezzel csak egy lavina indulna meg, így jól át kell gondolni a döntést.  
 
Wildmann Erika képviselő szerint, ha van szabad kapacitás a tornacsarnokban, akkor esetleg 
tömegsportot lehetne szervezni a gyerekeknek, ahol többféle sportot kipróbálhatnak.  
 
Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy az iskola megkezdésekor mérjék fel az igényeket, még 
mindig nincs késő.  
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a tömegsportot a testnevelés tanárnak kellene tartania, 
ahol többféle sportot végeznek, így megismerkedhetnek a gyerekek a lehetőségekkel és jobban 
tudnának választani. 
 
Bolvári Attila képviselő nem javasolta a kérelem támogatását, mivel az költségbe kerülne az 
Önkormányzatnak, ugyanis a rezsit mindenképpen az Önkormányzatnak kell fizetnie.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a rendeleti javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2011. (VIII. 25.) számú  
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárkányok KSE kérelmét a mellékletben 
foglaltak szerint megismerte. A Képviselő-testület javasolta, a gyermekek körében az igények 
felmérését melynek tudatában döntenek majd.  

 
Határidő: folyamatos   Felelős: polgármester 

 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy egy 7./ Napirendi pontot is tárgyaljanak, 
ugyanis lejárt a művelődési ház vezetőjének kinevezése ezért új pályázatot kell kiírni, amihez a 
testület felhatalmazása szükséges.  
 
A Képviselő-testület egyhantú 7 igen szavazattal egyetértett a 7./ Napirendi pont tárgyalásával. 
 
7./ Napirend: 
 
Tárgya: Művelődési Ház vezetői állás pályázatának kiírása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy Wildmann Erika művelődési ház 
vezetői állás kinevezése 2011. szeptember 04-én lejár, ezért szükséges kiírni a vezetői álláshelyre a 
pályázatot.  
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Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy a kinevezés lejárta előtt a testületnek döntenie kell az állás 
pályázat kiírásáról. Az állást a törvényben előírt helyeken jelentetnék meg, ezen kívül felteszik 
majd a honlapra is. A pályázat benyújtása a megjelentéstől számított 30 nap kell legyen.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a testület a törvényben előírt feltételek mellett 
egyéb más feltételeket is előírhat.  
 
Papp István alpolgármester szerint a törvényben előírtakat kell kiírni feltételnek, nem javasolt egyéb 
más feltételeket kikötni. Azonban gyakorlati időt mindenképpen ki kell kötni a pályázat kiírása 
során.  
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta, hogy a rugalmas munkaidőt mindenképpen tüntessék fel a 
kiírásban. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint el kellene gondolkodni azon, hogy esetleg 4 órás 
helyett 8 órás vezetőt kellene alkalmazni a művelődési házban. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint a 8 órás állás nem térülne meg. 
 
Matyó Anikó jegyző javasolta, hogy a jelenlegi helyzetben a mostani 4 órás állással hirdessék meg 
az állást, mivel nem lehet tudni, hogy a későbbiekben a Kormány milyen intézkedéseket hoz a 
településünkre nézve és a költségvetésben is a 4 órás álláshely finanszírozott. 
 
Papp István alpolgármester egyetértett a jegyzőnő által elmondottakkal, ugyanis a 2011. évi 
költségvetés kapcsán már ezzel az összeggel terveztek, így javasolta a 4 órás állás pályázatot kiírni.  
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy muszáj-e a vezetőt 5 évre kinevezni, nem lehetne ez 
kevesebb? 
 
Matyó Anikó jegyző tudomása szerint kiírható rövidebb időre is a pályázat, de ezt indokolni kell. 
Megígérte, hogy utánanéz a lehetőségeknek. 
 
Wildmann Erika képviselő, aki eddig a művelődési ház vezetője is volt elmondta, hogy a 2011. 
októberi beszámolóját úgy készíti majd el, hogy abban az elmúlt 11 év munkáját bemutatja a 
testületnek, hogy átfogó képet kapjanak. 
 
Csonka Ferencné képviselő szerint a művelődési ház vezetője a Kjt. hatálya alá tartozik, de ott úgy 
van meghatározva, hogy 5 évre lehet kinevezni a vezetőt.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a rendeleti javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2011. (VIII. 25.) számú  
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Művelődési ház 
intézményvezetői álláshelyre, a törvényben előírt feltételekkel pályázatot ír ki. A pályázat kiírásával 
kapcsolatos közzétételre a polgármesternek ad felhatalmazást. 
 
 Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
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Makovinyi József lakos kérte, hogy kérdést intézhessen Csonka Ferencné PEB elnökhöz az előző 
testületi ülésen feltett kérdésével kapcsolatban. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal hozzájárult, hogy a 8./ Napirendi pontként Egyebek pontot 
tárgyaljon.  
 
8./ Napirend:  
 
Tárgya: Egyebek. 
 
Makovinyi József lakos kérte Csonka Ferencné PEB elnököt, hogy adjon tájékoztatást arról, hogy 
milyen hitelállománnyal rendelkezik a település. 
 
Csonka Ferencné képviselő, aki egyben a PEB elnöke elmondta, hogy a költségvetési rendelet 
tartalmazza az Önkormányzat hitelállományának összegét.  
A következői hitelállománnyal rendelkezik a település:        
-  45.000.000 Ft, amit a Traschan Kft. veszélyes hulladéklerakója miatt vett fel az Önkormányzat, 
- 31.000.000 Ft, ezt az iskola és a sportpálya öltöző épületének felújítására vette fel az 
Önkormányzat,  
- 60.000.000 Ft, ezt az iskola és iskola tetőtér felújítása miatt lett felvéve. 
 
Makovinyi József lakos megkérdezte, hogy deviza alapúak-e a hitelek? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy minden egyes hitele forint alapú az 
Önkormányzatnak. Mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki megjelenését 
megköszönte és a nyílt ülést bezárta. 

Kme. 
 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
   polgármester                               jegyző 

 
 
 

Horváth Mátyás 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


